
El Patronat de Turisme tendrà un paper com a òrgan consultiu del Consell de Formentera
divendres, 18 de novembre de 2011 14:38

La consellera de Turisme, Comerç i Mobilitat del Consell Insular de Formentera, Alejandra
Ferrer, s’ha reunit aquest matí amb els membres del Patronat de Turisme de Formentera per tal
d’avaluar la situació pressupostària del Patronat per al 2011-2012, així com les actuacions en
matèria de promoció turística en una situació de crisi econòmica.

  

A la reunió hi han assistit, Noèlia Ferrer i Vicent Llorenç, en representació de l’Associació
Hotelera, Cristina Costa, en representació del grup polític GUIF, Dolores Fernández, en
representació del grup polític PSOE, Juan Mayans i Juan Costa, en representació de la PIME
Formentera, Juan Manuel Costa Escanellas, en representació de la Cambra de Comerç, Lesley
Kay, en representació del grup polític PP i Bartomeu Serra, en representació de l’associació
d’Agències de viatges.

  

Alejandra Ferrer ha informat que de cara al 2012, el Patronat Municipal de Turisme tendrà un
paper com a òrgan consultiu del Consell de Formentera, ja que no compta amb cap partida
pressupostària per executar accions promocionals. Així mateix, la contractació de les 3
persones encarregades del punt d’informació turística s’ha d’estudiar si poden ser assumides
pel Consell Insular de Formentera, ja que fins ara la seua contractació corria a càrrec del
Patronat.

  

Actualment l’ATB no ha signat cap conveni amb cap de les altres illes, i Ferrer ha informat que
s’ha intentat negociar que els convenis siguin biennals sense èxit. Així mateix, queden
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pendents les negociacions amb el Govern Balears sobre quan cobrirà les bestretes del 2011.

  

L’Agència de Turisme Balear (ATB) ha informat que disposen de 3.6 milions per a la promoció
turística de les 4 illes i ha garantit l’assistència de Formentera a les fires de renom com la Fira
Internacional de Turisme de Madrid o la World Travel Market, tot i que no es sufragaran les
despeses del viatge.

  

A partir d’ara, l’àrea de Turisme de Formentera haurà d’estudiar quines són les prioritats en
promoció i presentar memòries que ho avalin a l’espera que l’Agència de Turisme Balear
disposi de més recursos per portar-ho endavant. Mentrestant, la política a seguir serà la
d’estalviar el màxim possible i intentar comptar amb la col·laboració d’empreses privades.

  

Ferrer ha informat que la primera setmana de desembre té prevista una reunió amb el director
de l’ATB, José Marcial, per tal de definir de quant de pressupost es disposa de cara a l’any que
ve.
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